
 

Tisková zpráva 
Zástupci vedení SML se sešli s rodiči dětí, které 

navštěvují ruprechtickou školku 

 

Budoucnost Mateřské školy Čtyřlístek, konkrétně odloučeného pracoviště ve Věkově ulici, byla 

důvodem společné schůzky rodičů a zástupců Statutárního města Liberec. Zhruba sedm desítek 

maminek, tatínků, prarodičů a učitelek se školky se přišli ve středu 22. února 2012 na radnici 

informovat o krocích města, které v nejbližší budoucnosti povedou k nápravě havarijního stavu 

objektu školky. 

Nejde o nijak náhle vzniklou situaci, o potížích s budovou, která byla kdysi stavěna na pět let, a 

sloužila třicet, věděla již minulá vedení SML. Rodiče se proto o budoucnost školky v místě jejich 

bydlišť obávají. 

„Můžeme vás ubezpečit, že řešení vaší školky je momentálně naší prioritou. Proto jsme pro vás 

zorganizovali dnešní setkání. A je samozřejmě i naším cílem vyslechnout si vaše připomínky, 

zodpovědět vaše dotazy, pochybnosti,“ zdůraznila Martina Rosenbergová, liberecká primátorka. 

Společně s ní se informativní schůzky zúčastnili i Kamil Jan Svoboda (náměstek pro školství), Doc. 

PhDr. David Václavík, Ph. D. (místopředseda školského výboru), Ing. arch. Filip Horatschke (projektant 

stavby), Mgr. Pavel Kalous (vedoucí Odboru školství a kultury MML) a Petra Tomínová (vedoucí 

Oddělení technické správy školských a kulturních zařízení MML). 

Ze živé diskuze s rodiči vyplynulo, že by ještě letos mělo dojít k výstavbě nových pavilonů školky 

v místě původních, a to ve formě kontejnerového objektu. Konkrétní plány včetně vizualizací budou 

rodičům předloženy na výjezdním zasedání školského výboru zastupitelstva, které proběhne v březnu 

v prostorách ruprechtické základní školy. 

 

V Liberci 23. února 2012 


